

Traudel Walz

Contra Dancers Hohenlohe

**Kärwe Dance
in the region of Hohenlohe**

It was a rainy day in fall, but in the inn at the Neumühlsee near Waldenburg the three „Krautstompers“ played for 30 dancers for contra dancing.

The program started easy for beginners and increased up to demanding formations for advanced dancers.

Three callers/promoters provided entertainment. Marcus Igla came from Munich, Gerhard Kamm from Heidelberg, Eberhard Walz from Öhringen, the home of the CONTRA DANCERS HOHENLOHE.

Everyone had fun – up the row, down the row or also in the square with traditionals. The start into the new season was a success for all.

The „Krautstompers“ will play again at the CONTRA DANCERS HOHENLOHE on February 11, 2023 at the Mehrgenerationen Haus in 74613 Öhringen.

Translated by Kai Hoffmann



**Kärwe Dance (Kirchweih)
im Hohenloher Land**

Es war ein herbstlicher Regentag, aber im Wirtshaus am Neumühlsee bei Waldenburg spielten die drei „Krautstompers“ für 30 Tänzerinnen und Tänzer zum Contra Dance auf.

Das Programm fing einfach an für Anfänger und steigerte sich mit zu anspruchsvollen Formationen für Fortgeschrittene.

Drei Caller/Promoter sorgten für Unterhaltung. Marcus Igla kam aus München, Gerhard Kamm aus Heidelberg und Eberhard Walz aus Öhringen, dem Sitz der CONTRA DANCERS HOHENLOHE.

Alle hatten Spaß – Reihe auf, Reihe ab oder auch im Quadrat bei Traditionell. Der Start in die neue Saison war ein Erfolgserlebnis für alle.

Die „Krautstompers“ spielen wieder bei den CONTRA DANCERS HOHENLOHE am 11. Februar 2023 im Mehrgenerationen Haus in 74613 Öhringen.

